

**In Style • Hong Kong Expo in Kuala Lumpur, Malaysia**  
**7 - 8 November 2017**

<b>Exhibition Name</b>	In Style • Hong Kong Expo in Kuala Lumpur, Malaysia
<b>Background</b>	In Style • Hong Kong 「時尚潮流·魅力香港」 - a large-scale signature promotion campaign organised by the Hong Kong Trade Development Council (HKTDC) with an aim to highlight Hong Kong's vibrant and unique lifestyle and creativity, and to showcase Hong Kong's products and services which together have established Hong Kong as a leading trendsetting city in the region. After the successful launch in Jakarta, Indonesia and Bangkok, Thailand, the HKTDC will host the 3 <sup>rd</sup> edition of In Style • Hong Kong in Kuala Lumpur, Malaysia. This two-day B2B trade exposition will showcase a wide array of quality branded and designer-led lifestyle products from Hong Kong companies with anticipation in tapping into new business opportunities from Malaysia and nearby countries.
<b>Date and Opening Hours</b>	7 Nov 2017 (Tue): 9:30 – 17:30 8 Nov 2017 (Wed): 9:30 – 16:30
<b>Venue</b>	Diamond Ballroom & Foyer, Ground Level, Mandarin Oriental Kuala Lumpur Kuala Lumpur City Centre, Malaysia
<b>Organiser</b>	Hong Kong Trade Development Council
<b>Product Categories</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Gifts and Premium</li> <li>• Fashion Accessories</li> <li>• Eco-friendly Products</li> <li>• Electronic Gadgets</li> </ul>
<b>Participation Format</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Standard and Premium Booths – 4 sqm</li> <li>• Thematic Showcase Displays</li> </ul>
<b>Expected exhibitors' profile</b>	Hong Kong manufacturers and traders in the above product sectors with strong interest in the ever-growing Malaysian and ASEAN market.
<b>Expected buyers' profile</b>	Quality importers, distributors, mass retailers, e-tailers, mail-order houses, department stores and specialised stores in Malaysia and other nearby ASEAN countries.
<b>Conditions of Participation</b>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. The applicant must be a Hong Kong business entity with a valid business registration certificate &amp; with substantial operations.</li> <li>2. Applicant shall be the owner / licensee / representative of a brand registered in Hong Kong / overseas.</li> <li>3. HKTDC reserves the final decision to accept or reject any applications.</li> </ol>

*\*Information is subject to change without prior notice.*

**Reply slip**

To: Mr Kevin Tam (Product Promotion)

Email: [kevin.kh.tam@hktdc.org](mailto:kevin.kh.tam@hktdc.org)

Fax: 2169 9056

Company Name: \_\_\_\_\_

Business Nature:  Exporter     Manufacturers     Trading Firms     Others (Please specify: \_\_\_\_\_)

Contact Person: \_\_\_\_\_ Product Categories: \_\_\_\_\_

Tel: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_



「時尚潮流·魅力香港」品牌匯展 - 馬來西亞吉隆坡

2017年11月7日至8日

展覽名稱	「時尚潮流·魅力香港」品牌匯展 - 馬來西亞吉隆坡	
簡介	<p>香港貿易發展局將於2017年11月在馬來西亞首都吉隆坡舉辦「時尚潮流·魅力香港」(In Style • Hong Kong)大型推廣活動，雲集香港的商界翹楚，旨在向馬來西亞企業及消費者推廣香港優質品牌產品及專業服務，突顯香港充滿活力而獨特的時尚生活及創意，並推廣香港作為亞洲時尚潮流之都。</p> <p>為期兩日的品牌匯展將於2017年11月7-8日假吉隆坡文華東方酒店舉行。是次貿易展覽將匯聚香港各設計師及優秀品牌之時尚生活產品，同時提供專業商貿配對服務，以協助港商開拓馬來西亞及鄰近國家的無限商機。</p>	
日期及開放時間	<p>2017年11月7日(星期二): 9:30至17:30</p> <p>2017年11月8日(星期三): 9:30至16:30</p>	
地點	馬來西亞吉隆坡文華東方酒店 Diamond Ballroom	
主辦機構	香港貿易發展局	
主要展品類別	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 禮品及贈品</li> <li>● 環保產品</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 時尚配件</li> <li>● 電子裝置</li> </ul>
參展形式	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 標準及特級展台 - 4平方米</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>● 產品展示專櫃</li> </ul>
參展商業性質	從事上述展品類別及對馬來西亞及東盟市場有濃厚興趣之香港製造商、貿易及出口商	
預期買家業務性質	馬來西亞及其他鄰近東盟國家的優質進口商、分銷商、大眾零售商、電商零售商、郵購公司、百貨公司及專門店等	
參展資格	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. 參展商必須為本港按商業登記條例登記並持有有效商業登記證之企業，並於本港有實質業務運作</li> <li>2. 參展商必須為香港/海外註冊品牌的擁有人/特許持有人/代理</li> <li>3. 香港貿易發展局保留接納或拒絕任何參展申請的最終決定權</li> </ol>	

\*資料如有任何更改，恕不另行通知。

回條

至: 譚嘉熙先生(製造業拓展部)

電郵: [kevin.kh.tam@hktdc.org](mailto:kevin.kh.tam@hktdc.org)

傳真: 2169 9056

公司名字: \_\_\_\_\_

業務性質:  出口商  生產商  貿易公司  其他 (請註明: \_\_\_\_\_)

聯絡人: \_\_\_\_\_ 產品類別: \_\_\_\_\_

電話: \_\_\_\_\_ 電郵: \_\_\_\_\_